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Mark Taylor (MDG) sette fram slikt forslag på vegner av MDG, A, KrF, Sp, SV og V: 
 

«Endrings- og tilleggsforslag: 
 
- Det skal gjerast redaksjonelle endringar i t.d. samandraget og innleiinga, slik at det går 
tydeleg fram at strategien gjeld konsekvent Vestland fylkeskommune og ikkje berre 
Hordaland fylkeskommune. 
- Strategien skal ha mål om eit sterkare samarbeid med næringslivet og styrking av våre 
viktigaste verktøy her.  
- Vestland fylkeskommune skal samarbeide med EU om å innsnevre plastproduksjon til 
berre plasttypar som kan resirkulerast. 
- Strategien skal innehalde mål om utvikling av ny teknologi og fleire arbeidsplassar knytt 
til rydding av plast.»  

 
Thorbjørn Vereide (Ap) sette fram slikt forslag på vegner av: A, Sp, SV, V, MDG KrF, H: 
 

«Tillegg:  
 
Granulat fra kunstgressbaner er en stor kilde til mikroplast i omliggende natur og i 
vassdrag. Vestland fylke må i samarbeid med idretten finne alternativer til kunstgress 
med gummigranulat på nåværende kunstgressbaner og være pådriver for innovasjon og 
utvikling på dette feltet  
 
Det må også vere ein klar målsetnad at alle kunstgrasbanene i Vestland som bruker 
gummigranulat får installert filter eller andre tiltak som hindrar at mikroplast hamnar i 
avløpssystemet.» 

 
Avrøysting 
Fylkesdirektør for innovasjon og næringsutvikling sitt forslag vart vedteke vart samrøystes vedteke. 
Talyor sitt forslag punkt 1 vart samrøystes vedteke. 
Talyor sitt forslag punkt 2 vart samrøystes vedteke. 
Talyor sitt forslag punkt 3 fekk 13 røyster mot 2 røyster (Frp) og vart vedteke. 
Talyor sitt forslag punkt 4 vart samrøystes vedteke. 
Vereide sitt forslag fekk 13 røyster mot 2  røyster (Frp) og  vart vedteke. 
 
Innstilling 
1. Fylkestinget vedtek plaststrategien, ein plastfri natur og eit plastfritt hav for Vestland 

fylkeskommune med slike merknadar: 
 
a) Det skal gjerast redaksjonelle endringar i t.d. samandraget og innleiinga, slik at det går 

tydeleg fram at strategien gjeld konsekvent Vestland fylkeskommune og ikkje berre 
Hordaland fylkeskommune. 

b) Strategien skal ha mål om eit sterkare samarbeid med næringslivet og styrking av våre 
viktigaste verktøy her.  

c) Vestland fylkeskommune skal samarbeide med EU om å innsnevre plastproduksjon til 
berre plasttypar som kan resirkulerast. 

d) Strategien skal innehalde mål om utvikling av ny teknologi og fleire arbeidsplassar knytt til 
rydding av plast 

e) Granulat fra kunstgressbaner er en stor kilde til mikroplast i omliggende natur og i 
vassdrag. Vestland fylke må i samarbeid med idretten finne alternativer til kunstgress med 
gummigranulat på nåværende kunstgressbaner og være pådriver for innovasjon og 
utvikling på dette feltet  
 
Det må også vere ein klar målsetnad at alle kunstgrasbanene i Vestland som bruker 
gummigranulat får installert filter eller andre tiltak som hindrar at mikroplast hamnar i 
avløpssystemet. 

 
2. Plaststrategien blir implementert som eit ledd i utvikling av ein heilskaplege klima- og 

miljøstrategi i samlege avdelingar og seksjonar i fylkeskommunen. Dette vil blant annet bli gjort 
i det årlige interne miljøhandlingsprogrammet for fylkeskommunen. 


